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Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsens arbetsutskott

Sammanträdesdatum 2022-01-26

Datum då anslaget sätts upp 2022-01-31 Datum för anslags nedtagande 2022-02-22

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelsekontorets kansli

     Underskrift

Mikael Forssander
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 Ärendelista
§1 Val av justerare
§2 Ändringar i föredragningslistan
§3 Informationsärenden
§4 Antagande av reviderad taxa för upplåtelse av offentlig plats
§5 Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna 

Duvhöken 9-11 i Rimbo
§6 Investering 2022-2024 - Belysningsplan i kommunala fastigheter
§7 Investering 2022 - Kristinagårdens äldreboende brandskyddsåtgärder
§8 Investering 2022 – Gatu- och parkavdelningens åtgärder bland annat 

inför Norrtäljes 400-årsjubileum
§9 Investering 2022 – Del av huvudvägnätet – förstudie Vätövägen
§10 Slutredovisning - Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.
§11 Slutredovisning - Reinvestering 2018: Roslagsskolans aula
§12 Slutredovisning - investering 2019: Rivning av fastigheten Hallsta 2:92 

samt anläggning av parkering
§13 Skriftliga redovisningar av uppdrag ur kommunstyrelsens 

verksamhetsplan 2021
§14 Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster kvartal 4 

2021
§15 Trafik- och mobilitetsstrategi
§16 Yttrande gällande länsplan för regional transportinfrastruktur 2022-2033
§17 Revidering av ordningsföreskrifter
§18 Förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden
§19 Upphävande av policy inom HR-området
§20 Antagande av riktlinjer trygghetsfond
§21 Beslut om införande och kriterier för biståndsbedömt trygghetsboende
§22 Besvarande av revisionsrapport - Granskning av bisysslor och 

förtroendekänsliga poster
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§1

Val av justerare

Beslut
Ulrika Falk utses att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Olle Jansson (S) yrkar att Ulrika Falk (S) justerar protokollet tillsammans med ordföranden.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med Olle Jansson (S) 
yrkande och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§2

Ändringar i föredragningslistan

Sammanfattning av ärendet
Inga ändringar i föredragningslistan förelåg.
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§3

Informationsärenden

Sammanfattning av ärendet
 Anette Madsen, kommundirektör, informerar om aktuell lägesbild gällande Corona-

pandemin. Sjukfrånvaron är hög på kommunstyrelsekontoret, men det påverkar 
verksamheten i begränsad omfattning då flertalet medarbetare arbetar hemifrån och flera 
arbetar trots att de är sjuka då symptomen är så pass lindriga. Flera projekt har startats upp 
såsom som nulägeskartor inför Mål och budget 2023.

 Fredrik Sandell informerar om slutsatserna av den genomförda totalförsvarsutbildningen.
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§4 Dnr KS 2021-1833

Antagande av reviderad taxa för upplåtelse av offentlig plats

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:

1. Kommunfullmäktige antar taxa för upplåtelse av offentlig plats, enligt bilaga 2 till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande, att gälla från och med 1 mars 2022.

2. Priserna i taxan indexregleras årligen enligt konsumentprisindex.
3. Tidigare taxa, antagen av kommunfullmäktige den 11 maj 2020, § 52, upphör att gälla i 

samband med att den nya taxan antas.

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden föreslog vid sitt sammanträde den 26 oktober 2021, §79, att 
kommunfullmäktige ska anta en ny taxa för upplåtelse av offentlig plats. Förslaget innebär bland 
annat att taxans vintersäsong slutar den 31 mars och att sommarsäsongen därefter gäller från 1 
april-31 oktober. Vidare föreslås också att tilläggsvecka för uteserveringar tas bort mellan den 1 och 
14 april samt mellan den 16 och 31 oktober. Förslaget i sin helhet framgår av bilaga 2 till 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande.

Beslutsunderlag

Förslag till taxa för upplåtelse av allmän plats
Förslag till taxa för upplåtelse av allmän plats
Bilaga 1 Taxa upplåtelse offentlig plats (rev3 2021-10-26)(375564) (0)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Deltar ej i beslut
Andrea Kronvall (SD) meddelar att hon inte deltar i beslutet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget. 
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§5 Dnr KS 2022-70

Hemställan från Roslagsbostäder AB om försäljning av fastigheterna 
Duvhöken 9-11 i Rimbo

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:

1. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Roslagsbostäders hemställan om försäljning av 
fastigheterna Duvhöken 9–11 i Rimbo.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del:
2. Kommunstyrelsekontoret får i uppdrag att komplettera beslutsunderlaget inför att ärendet ska 

behandlas i kommunstyrelsen.
 

Sammanfattning av ärendet
Styrelsen i Norrtälje Kommunhus AB behandlade vid sitt sammanträde i december 2021 ett förslag 
från Roslagsbostäder om försäljning av fastigheterna Duvhöken 9–11 i Rimbo. Styrelsen ställde sig 
positiva till försäljningen men för att den ska kunna genomföras måste ärendet beslutas av 
kommunfullmäktige. De tre fastigheterna omfattar totalt 51 lägenheter och har ett stort 
upprustningsbehov och Roslagsbostäder har anfört att vinsten vid en eventuell försäljning skulle 
kunna användas för att täcka delar av det underhållsbehov som finns i resterande fastighetsbestånd 
samt möjliggöra för nya investeringar på orten.

Beslutsunderlag

Hemställan avseende försäljning av fastigheter från Roslagsbostäder AB
Komplettering till ärendet avseende fastighetsförsäljning
Tjänsteutlåtande avseende Roslagsbostäder AB Försäljning(380088) (0)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Camilla Rydstrand (MP) yrkar att ärendet återremitteras med följande motivering:
Försäljning av en av allmännyttans fastigheter är, precis som det klargörs i ärendet, av strategisk 
betydelse för kommunen. I ärendet framgår att Roslagsbostäder inte ser någon annan framkomlig 
väg för att hantera Duvhökens underhållsskuld än att sälja den. Det är väl känt att flera av 
Roslagsbostäders fastigheter dras med stora underhållsskulder. Av ärendet framgår ingen vidare 
kontext – är detta en i raden av fastigheter som behöver säljas i brist på handlingsalterantiv eller har 
man bedömt att underhållsbehovet för övriga kommer att kunna hanteras? Hur ser i så fall planen ut 
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för detta. Vi önskar en redogörelse för ovan frågeställningar i samband med att ärendet ska avgöras, 
och yrkar därför återremiss för att ärendet ska kompletteras med detta.
Ulrika Falk (S) och Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till Camilla Rydstrands (MP) återremissyrkande.
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att Kommunstyrelsekontoret får i uppdrag att komplettera 
beslutsunderlaget inför att ärendet ska behandlas i kommunstyrelsen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras enligt Camilla Rydstrands 
(MP) yrkande som bifalls av Ulrika Falk (S) och Andrea Kronvall (SD). Han finner att ärendet ska 
avgöras idag. Omröstning begärs och verkställs.

Votering
Omröstningen genomförs så att den som röstar ja vill att ärendet ska avgöras idag och den som 
röstar nej vill att ärendet ska återremitteras enligt Camilla Rydstrands yrkande. Efter genomförd 
omröstning finner ordföranden att kommunstyrelsens arbetsutskott har beslutat med stöd av 
ordförandens utslagsröst och fyra ja-röster mot fyra nej-röster att ärendet ska avgöras idag.

Omröstningsresultat
Namn Röst
Staffan Tjörnhammar (M) Ja
Per Lodenius (C) Ja
Robert Beronius (L) Ja
Ann Lewerentz (M) Ja
Ulrika Falk (S) Nej
Olle Jansson (S) Nej
Camilla Rydstrand (MP) Nej
Andrea Kronvall (SD) Nej

 Beslutsgång, forts
Ordföranden föreslår därefter att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) 
yrkanden och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.

Reservationer
Camilla Rydstrand (MP), Ulrika Falk (S), Olle Jansson (S) och Andrea Kronvall (SD) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för eget återremissyrkande.
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§6 Dnr KS 2022-56

Investering 2022-2024 - Belysningsplan i kommunala fastigheter

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:

1. Kommunstyrelsen anslår 6 000 tkr för energibesparande åtgärder i kommunala fastigheter.
2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar år 2022.
3. Uppkommen kapitalkostnad om 460 tkr/år finansieras inom respektive objekts internhyra 

liksom den besparing som uppstår.

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden har vid sitt sammanträde i december 2021 hemställt att 
Kommunstyrelsen beviljar en investering om 6 000 tkr för energibesparande åtgärder i kommunala 
fastigheter. I befintligt fastighetsbestånd finns en hög andel belysningsarmaturer som 
fastighetsavdelningen finner vara uttjänt. Dessa armaturer bör bytas ut till ny LED-belysning. Äldre 
armaturer har en högre energiförbrukning och tätare underhållsbehov, vilket leder till höga 
driftskostnader. Investeringen kommer att ge betydande lägre energi- och underhållskostnader. Total 
investering är 6 000 tkr och uppkommen kapitalkostnad är 460 tkr per år, vilket finansieras inom 
respektive objekts internhyra.

Beslutsunderlag

Investering 2022-2024 - Belysningsplan i kommunala fastigheter
Investering 2022 - Belysningsplanen

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Camilla Rydstrand (MP) yrkar ett tillägg till beslutspunkt 3 med ”liksom den besparing som uppstår”.
Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till Camilla Rydstrands ändringsyrkande.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och Camilla Rydstrands (MP) ändringsyrkande som bifalls av samtliga ledamöter och tjänstgörande 
ersättare och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§7 Dnr KS 2022-57

Investering 2022 - Kristinagårdens äldreboende brandskyddsåtgärder

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:

1. Kommunstyrelsen beviljar ett investeringsanslag för brandskydds- och ventilationsåtgärder 
med 14 700 tkr

2. Finansiering sker med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2022.
3. Total tillkommande kapitalkostnad som uppkommer följt av båda investeringarna ovan 

uppgår till 761 tkr/år (år 1)
4. Uppkommen kapitalkostnad finansieras genom utökad internhyra från och med 2023 till 

Kommunalförbundet sjukvård och omsorg i Norrtälje

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden har vid sitt sammanträde i december 2021 hemställt att 
kommunstyrelsen beviljar en investering om 14,7 miljoner kronor för att genomföra 
brandskyddsåtgärder på Kristinagårdens äldreboende i Hallstavik. Kristinagården har drivit sin 
verksamhet med hjälp av gamla brandskyddsregler men i och med den ombyggnation som behövs 
för ventilationsombyggnaden måste också brandskyddet uppdateras till moderna normer. Det 
innebär ändrade brandcellsgränser med bygg- och ventilationsåtgärder samt att ett sprinklersystem 
installeras.
Dessa åtgärder kommer att markant öka säkerheten både för de boende och för fastigheten i stort. 
Tillkommer gör också att inomhusmiljön kommer att bli bättre i och med att rätt luftflöden kan uppnås.
Total kostnad är 14 700 tkr och den kapitalkostnad som uppkommer är 761 tkr/år.

Beslutsunderlag

Tjut KSK Kristinagården brandskyddsåtgärder
Investering 2022 - Kristinagårdens äldreboende brandskyddsåtgärder

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Per Lodenius (C) och Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars (M) yrkande.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med Staffan 
Tjörnhammars (M) yrkande som bifalls av Per Lodenius (C) och Andrea Kronvall (SD) och finner att 
utskottet beslutar i enlighet med förslaget.

Protokollsanteckningar
Andrea Kronvall (SD) lämnar följande protokollsanteckning:
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Sverigedemokraterna yrkar bifall till förslaget och ser gärna fler investeringar av sprinklersystem på 
äldreboenden där detta saknas idag. Vi har i vårt eget Mål & Budgetförslag för 2022-2024 föreslagit 
en översyn med efterföljande åtgärder kring just detta.
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§8 Dnr KS 2022-58

Investering 2022 – Gatu- och parkavdelningens åtgärder bland annat 
inför Norrtäljes 400-årsjubileum

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:

1. Kommunstyrelsen anslår 4,5 mnkr i investeringsanslag för genomförande av park- och 
belysningsåtgärder inför Norrtäljes 400-årsjubileum.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2022.
3. Tillkommande kapital- och driftskostnader om 402 tkr från och med 2022 inarbetas i mål- och 

budget 2022-2024.
4. Tillkommande driftskostnader om 850 tkr för säsongsbundna jubileumsåtgärder för 

jubileumsåret under 2022 inarbetas i mål- och budget 2022-2024.
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del:

1. Informationen som enligt tjänsteutlåtandet delgavs teknik- och klimatnämndens presidium 
ska även delges kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden har vid sitt sammanträde i december 2021 hemställt att 
kommunstyrelsen beviljar en investering om 4,5 miljoner kronor till Gatu- och parkavdelningens 
åtgärder för Norrtälje stads 400 års jubileum 2022. Investeringen är beräknad till en kostnad av 4,5 
mnkr. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2021. 
Kapitalkostnaderna från år 2022 uppgår till 402 tkr till följd av komponentavskrivning. 
Kapitalkostnader arbetas in i mål- och budget 2022-2024. Driftskostnader för åtgärder ej kopplade till 
investering uppgår till 850 tkr för år 2022.
Åtgärderna har planerats under 2021 och kommer att genomföras under och inför 2022.

Beslutsunderlag

Tjut KSK investering - 400 årsjubileum GataPark TKN 2021
Investering 2021 – Gatu- och parkavdelningens åtgärder inför Norrtäljes 400-årsjubileum

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Andrea Kronvall (SD) yrkar att informationen som enligt tjänsteutlåtandet delgavs teknik- och 
klimatnämndens presidium även delges kommunstyrelsen.

Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) deltar ej i beslutet.
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Beslutsgång
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med Staffan 
Tjörnhammars (M) yrkande och Andrea Kronvalls (SD) tilläggsyrkande och finner att utskottet 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Handläggare/Tekniska kontoret
Teknisk direktör/Tekniska kontoret
Gatu- och parkavdelningen
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§9 Dnr KS 2022-59

Investering 2022 – Del av huvudvägnätet – förstudie Vätövägen

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:

1. Kommunstyrelsen beslutar att ge Tekniska kontoret i uppdrag att genomföra förstudieprojekt 
för ombyggnation av Vätövägen.

2. Kommunstyrelsen anslår 2 mnkr för förstudiens genomförande.
3. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2022.
4. Tillkommande kapital- och driftskostnader hanteras vid den kommande investeringen d.v.s. 

när erforderliga arbeten och åtgärder ska genomföras på Vätövägen.
5. Förstudiens projektering, utredning med mera beslutas ingå i kommande huvudinvestering 

för Vätövägen.
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del:

6. Kommunstyrelsekontoret får i uppdrag att komplettera beslutsunderlaget med ett kartunderlag   
och göra redaktionella ändringar inför att ärendet ska behandlas i kommunstyrelsen. 

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden har vid sitt sammanträde i december 2021 hemställt att 
kommunstyrelsen beslutar att ge Tekniska kontoret i uppdrag att genomföra förstudieprojekt för 
ombyggnation av Vätövägen och anslår 2 mnkr för förstudiens genomförande. Investeringen för 
genomförande av del av huvudvägnätet – Förstudie Vätövägen är beräknad till en kostnad av 2 
mnkr. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2022. Tillkommande 
kapital- och driftskostnader hanteras vid den kommande investeringen d.v.s. när erforderliga arbeten 
och åtgärder ska genomföras på Vätövägen. Förstudiens projektering, utredning med mera beslutas 
ingå i kommande huvudinvestering för Vätövägen.
Tidplan för genomförande Q1, 2022 till och med Q4, 2022.

Beslutsunderlag

Investering 2021 – Del av huvudvägnätet – förstudie Vätövägen
Investering 2021 – Del av huvudvägnätet – förstudie Vätövägen

Beslutande sammanträde
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet samt att kommunstyrelsekontoret får i uppdrag 
att komplettera beslutsunderlaget med ett kartunderlag och göra redaktionella ändringar inför att 
ärendet ska behandlas i kommunstyrelsen.
Per Lodenius (C), Robert Beronius (L) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till Staffan 
Tjörnhammars (M) yrkande.
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Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
som bifalls av Per Lodenius (C), Robert Beronius (L) och Camilla Rydstrand (MP) och finner att 
utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§10 Dnr KS 2015-809

Slutredovisning - Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige godkänner Slutredovisning – Investering 2018: Nybyggnad av Hallsta förskola.

Sammanfattning av ärendet
Teknik- och klimatnämnden beslutade att hemställa att kommunfullmäktige godkänner 
slutredovisningen på sitt möte den 14 december 2021. Gamla Hallsta förskola även kallad 
Snödroppen på Envägen 1 byggdes på 70-talet. Byggnaderna ansågs 2015 undermåliga och i stort 
behov av underhåll, vilket har medfört en dålig driftsekonomi. Lokalerna uppfyllde inte kraven på 
acceptabel arbetsmiljö för personalen. Det var problem med inomhusmiljön och även konstaterat 
mikrobiella skador i golvkonstruktionen.
Fastighetsavdelningen, tillsammans med barn- och utbildningskontoret, konstaterade att en 
nyproduktion av förskolelokaler var bästa alternativet.
 
Beslut om en investering till en ny förskola togs i KF 2015-09-28 §158 samt ett tilläggsanslag KF 
2018-02-19 §7. Investeringsanslaget för projektet var 38 500 tkr, vilket omfattade en nybyggnation av 
en ny förskola på 6 avdelningar och för 120 barn med personal samt en ny utemiljö. Projektet 
omfattade även en angöring till tillagningsköket samt en mindre parkering till förskolan för föräldrar 
och personal.
Förskolan stod klar under sommaren 2020 och överlämnades till verksamheten till skolstart inför 
höstterminen 2020.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande Hallsta förskola
Protokollsutdrag avseende §95 TKN Slutredovisning - Investering 2018 - nybyggnad av Hallsta 
förskola(TKN 2017-802-19) (1)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§11 Dnr KS 2017-2346

Slutredovisning - Reinvestering 2018: Roslagsskolans aula

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen godkänner Slutredovisning – Reinvestering 2018: Roslagsskolans aula.

Sammanfattning av ärendet
Beslut för en reinvestering i Roslagsskolans aula togs 2018-01-29 i KS §12. Projektet tilldelades 
reinvesteringsmedel om totalt 5 000 tkr. Slutkostnaden slutade på 4 250 tkr och projektet återlämnar 
ett överskott på 750 tkr.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande Roslagsskolans aula
Protokollsutdrag avseende §93 TKN Slutredovisning av Reinvestering Roslagsskolans aula (TKN 
2017-903-4)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§12 Dnr KS 2018-1828

Slutredovisning - investering 2019: Rivning av fastigheten Hallsta 2:92 
samt anläggning av parkering

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen godkänner Slutredovisning – Investering 2019: Rivning av fastigheten Hallsta 2:92 
samt anläggning av parkering.

Sammanfattning av ärendet
Projektet tilldelades investeringsmedel om totalt 3 210 tkr för rivning av befintlig byggnad på Hallsta 
2:92 samt anläggning av en ny parkering. Slutkostnaden blev 2 560 tkr och projektet återlämnar ett 
överskott på 650 tkr.
 

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande Slutredovisning - Investering 2019  Rivning av fastigheten Hallsta
Protokollsutdrag avseende §94 TKN Slutredovisning Investering 2019 - Rivning av fastigheten 
Hallsta 292 samt anläggning av parkering (TKN 2018-696-10)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§13 Dnr KS 2021-2263

Skriftliga redovisningar av uppdrag ur kommunstyrelsens 
verksamhetsplan 2021

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner redovisningarna av uppdrag ur kommunstyrelsens 
verksamhetsplan 2021 enligt tjänsteutlåtandet.

Sammanfattning av ärendet
I verksamhetsplanen för kommunstyrelsen 2021 formulerades ett antal uppdrag och åtgärder som 
skulle genomföras av kontoren under kommunstyrelsen. En del av uppdragen har en sådan karaktär 
att dess genomförande resulterar i rapporter eller åtgärder som beslutas och genomförs inom ramen 
för förvaltningens ordinarie verksamhet. I detta ärende redovisas fyra sådana uppdrag:

  Seniorer i skolan
 Öka äldres digitala mognad – Slutrapport av uppdrag Mål och budget
  PM – avrapportering VP Skönhetsråd
 Rapport beträffande uppdrag att utöka antalet hjärtstartare i offentliga miljöer i kommunen

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande Redovisning av uppdrag i KS VP 2021
Bilaga 1 Senior i skolan
Bilaga 2 Öka äldres digitala mognad Slutrapport av uppdrag MoB
Bilaga 3 PM - avrapportering VP Skönhetsråd
Bilaga 4 Rapport - Hjärtstartare

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Äldreombudsman
Stadsarkitekt
Kommunstyrelsen
Trygghets- och säkerhetskontoret
Kultur- och fritidskontoret
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Barn- och utbildningskontoret
Kommunförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje
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Samhällsbyggnadsärenden

§14 Dnr KS 2022-68

Utökning av verksamhetsområde för allmänna vattentjänster kvartal 4 
2021

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige att utöka verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster med de fastigheter 
som framgår av bilaga 1 och 2 till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
 

Sammanfattning av ärendet
Norrtälje Vatten & Avfall har vid sitt sammanträde i december föreslagit kommunfullmäktige att utöka 
verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster. Ärendet berör sammanlagt åtta fastigheter, där 
stamfastigheten för fem av fastigheterna sedan tidigare tillhör beslutat verksamhetsområde.
Fastigheterna har eller planeras att få anslutning till kommunens allmänna VA-anläggning.
Samtliga fastigheter bedöms ha behov av allmänna vattentjänster i ett större sammanhang enligt § 6 
lagen (2006:412) om allmänna vattentjänster (LAV). Utvidgningen är nödvändig för att rättigheter och 
skyldigheter enligt LAV, kommunens VA-taxa och allmänna bestämmelser för användandet av 
Norrtälje kommuns allmänna vatten- och avloppsanläggning (ABVA) ska gälla för de berörda 
fastigheterna.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende Utökning av VO kvartal 4 2021 NVAA 2021-3712
Bilaga 1 Verksamhetsområde för allmänna vattentjänster NVAA 2021-3712
Bilaga 2 Fastighetslista NVAA 2021-3712
Bilaga 3 Beslutsunderlag kommunalt VA fastighet Rådmansö-Östernäs 14_1
Protokoll styrelsemöte Nvaa 15 december 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§15 Dnr KS 2021-1047

Trafik- och mobilitetsstrategi

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige antar förslag till Trafik- och mobilitetsstrategi i enlighet med 
Kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 20 december 2021.
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del:
Kommunstyrelsekontoret får i uppdrag att göra redaktionella ändringar inför att ärendet ska 
behandlas i kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet
Kommunen planerar för en stor befolkningsökning som innebär att fler människor ska använda 
infrastrukturen. Trafik- och mobilitetsstrategin pekar ut inriktningen för hur transportsystemet ska 
utvecklas med en tidshorisont till år 2040. Syftet med strategin är att ange en planeringsinriktning för 
hur kommunen ska bidra till Sveriges klimatmål om nettoutsläpp av växthusgaser till år 2045, hur 
kommen ska nå ökad tillväxt genom utveckling av vägar, kollektivtrafik, pendlarparkeringar och gång- 
och cykelinfrastruktur, samt hur infrastrukturen ska bli mer tillgänglig för alla människor för att skapa 
en förbättrad och trygg livsmiljö.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende antagande av förslag till Trafik- och mobilitetsstrategi för Norrtälje 
kommun
Bilaga 1 Trafik- och mobilitetsstrategi

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Per Lodenius (C) yrkar att kommunstyrelsekontoret får i uppdrag att göra redaktionella ändringar 
inför att ärendet ska behandlas i kommunstyrelsen samt förtydliga el-laddning på 
pendlarparkeringar. 

Deltar ej i beslut
Andrea Kronvall (SD) och Camilla Rydstrand (MP) deltar inte i beslutet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) och Per 
Lodenius (C) yrkanden och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§16 Dnr KS 2022-71

Yttrande gällande länsplan för regional transportinfrastruktur 2022-2033

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna arbetsutskottets förslag till yttrande som sitt eget och 
överlämnar det till Region Stockholm.

Sammanfattning av ärendet
Länsplanen revideras var fjärde år. Region Stockholm har i mars 2021, när revideringsarbetet 
påbörjades, samlat in kommunens synpunkter på brister och behov i det regionala transportnätet. 
Region Stockholm önskar nu kommunens synpunkter på de föreslagna infrastrukturobjekt som 
föreslås ingå i länsplanen för perioden 2022-2033. Ambitionen är att länsplanen ska fastställas av 
Region Stockholm under våren år 2022. Kommunstyrelsekontoret kan konstatera att inga objekt eller 
det landsbygdsperspektiv som kommunen förespråkar måste finnas med i länsplanen har tagits med. 
Region Stockholm har även ändrat objektmålet för redan pågående projekt riksväg 77, gällande att 
vägen ska dras till trafikplats Ledinge istället för till trafikplats Rösa. Denna ändring har gjorts utan att 
kommunen hörts i frågan och trots att kommunen beskrivit bristerna med denna dragning i 
behovsunderlaget, som lämnades i mars 2021. Med detta yttrande vill kommunstyrelsekontoret 
särskilt belysa de brister i planeringen av kommunens högt prioriterade objekt. Detta yttrande 
kompletterar till Stockholm Nordosts yttrande, vilket kommunstyrelsekontoret också står bakom.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende yttrande gällande länsplan för regional transportinfrastruktur 2022-2033
Bilaga 1 - Yttrande gällande länsplan för regional transportinfrastruktur 2022-2033
Bilaga 2 - Åtgärdsbehov i Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Olle Jansson (S) yrkar att väg 76 till Hallstavik läggs in under objekt för kommande länsplaner.
Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till Olle Jansson (S) yrkande.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med Staffan 
Tjörnhammars (M) och Olle Janssons yrkanden som Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till och finner 
att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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Allmänkommunala ärenden

§17 Dnr KS 2021-1033

Revidering av ordningsföreskrifter

Beslut
Kommunstyrelsen arbetsutskott beslutar att avslå ärendet.

Sammanfattning av ärendet
I de lokala ordningsföreskrifterna för Norrtälje kommun finns bestämmelser om hur den
allmänna ordningen på offentlig plats ska upprätthållas. Ordningsföreskrifterna bör kompletteras med 
en bestämmelse om tillståndsplikt för passiv pengainsamling (tiggeri) utanför butiker, bankomater, 
återvinningsstationer och andra ställen där många människor rör sig.  
 

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende reviderade ordningsföreskrifter
Bilaga 1 - Reviderade lokala ordningsföreskrifter
Bilaga 2 - Norrtälje C
Bilaga 3 - Norrtäljeporten
Bilaga 4 - Flygfältets handelsområde
Bilaga 5 - Knutbytorg
Bilaga 6 - Rimbo Ica
Bilaga 7 - Rimbo C
Bilaga 8 - Hallsta C
Bilaga 9 - Hallsta Tempo

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars (M) yrkande.
Per Lodenius (C) yrkar avslag på Staffan Tjörnhammars yrkande. 
Camilla Rydstrand (MP), Robert Beronius (L) och Olle Jansson (S) yrkar bifall till Per Lodenius (C) 
avslagsyrkande.
Andrea Kronvall (SD) yrkar ett tillägg att kommunstyrelsekontoret ska få i uppdrag att utreda ett 
förbud för passiv pengainsamling på vissa platser.
Per Lodenius (C) yrkar avslag på Andrea Kronvalls (SD) yrkande.
Ulrika Falk (S), Robert Beronius (L) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till Per Lodenius (C) 
avslagsyrkande till Andrea Kronvalls (SD) yrkande. 
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Beslutsgång
Ordförande ställer Staffan Tjörnhammars (M) yrkande som bifalls av Andrea Kronvall (SD) mot Per 
Lodenius (C) avslagsyrkande som bifalls av Camilla Rydstrand (MP), Robert Beronius (L) och Olle 
Jansson (S) och finner att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Per Lodenius (C) avslagsyrkande.

Reservationer & protokollsanteckningar
Staffan Tjörnhammar (M) och Andrea Kronvall (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
bifallsyrkande. Andrea Kronvall (SD) lämnar följande protokollsanteckning:
Sverigedemokraterna tycker det är mycket beklagligt att merparten av övriga partier i kommunen inte 
vill få bukt med tiggeriet i kommunen. SD vill allra helst ha ett regelrätt tiggeriförbud vilket vi 
motionerat om i fullmäktige, men i väntan på behandling av vår motion ställer vi oss tillsvidare bakom 
förslaget gällande ett tillståndsförfarande. Med det skickas åtminstone signalen att det organiserade 
tiggeriet är inte är ok och ska försvåras. 
Tiggeriförbud har ett brett folkligt stöd. Anledningarna till detta är många, bland annat att tiggeri inte 
löser det bakomliggande problemet för fattigdom, tvärtom kan det stå i vägen för att ta itu med 
problemen. Rapporter från rikspolisstyrelsen och Europol visar att stora delar av tiggeriverksamheten 
är organiserad och att utsatta människor utnyttjas av kriminella ligor. Detta gör att tiggeriet kan kallas 
”vår tids slavhandel”. Gör man inte någonting åt detta lämnar man utsatta människor som tvingas 
tigga i sticket, samt att man helt bortser från den otrygghetsfaktor tiggeriet innebär för 
kommuninvånarna. 
Riksdag, regering och  EU har haft 10 år på sig att hantera denna frågan utan att någonting har hänt, 
varför det är det upp till kommunerna att själva agera för den egna kommunens bästa. Återigen, 
mycket beklagligt att så få partier och partiföreträdare bryr sig överhuvudtaget  i Norrtälje kommun.

Camilla Rydstrand (MP) lämnar följande protokollsanteckning:
Miljöpartiet yrkar avslag till förslaget. Vi anser inte att krav på tillstånd till passiv pengainsamling 
åstadkommer något annat än möjligtvis administration. Tillstånd kommer sannolikt inte att sökas i 
någon större utsträckning, vilket gör att den enda skillnaden blir att alla som ägnar sig åt detta 
kommer att göra det olovligen. Det framförs argument att tiggeri ofta är kopplat till kriminalitet och 
störande av allmän ordning, men dessa företeelser är redan olagliga och möjligheten att lagföra 
sådana brott påverkas såklart inte att krav på tillstånd. Skillnaden med eller utan krav på tillstånd blir 
således att det går att lagföra även personer  som inte stör ordningen eller ägnar sig åt kriminell 
verksamhet. Nyttan med, och verkställigheten i praktiken, med att bötfälla denna målgrupp kan också 
ifrågasättas. Dessutom finns en dom  i Europadomstolen från 2021 som slår fast att det är ett brott 
mot artikel 8 i Europakonventionen att bötfälla socialt och ekonomiskt utsatta människor för tiggeri, 
dvs det är en mänsklig rättighet att försöka klara sitt uppehälle. Oavsett vilket så krävs det ökad 
närvaro av ordningsvakter eller polis för att krav på tillstånd ska göra skillnad, och då är det sannolikt 
närvaron i sig som skulle öka upplevt trygghet än tillstånden i sig. Den kan i så fall åstadkommas 
utan krav på tillstånd och utan att öka polariseringen genom att kriminalisera utsatta personer som 
redan lever i utanförskap.
Ärendet är dessutom synnerligen dåligt berett med en mängd godtyckligheter gällande urval av 
platser mm. I områdena ingår exempelvis inte bara offentlig plats utan även privat mark. Det framgår 
inte hur polisen lokalt förhåller sig till detta, men i exempelvis Eskilstuna var polisen starkt kritiska 
mot införande av krav på tillstånd och såg att det till och med kunde ha negativ påverkan på 
problematiken (framgår av deras sju sidor långa remissvar). Det framgår heller inte på vilka grunder 
ansökan om tillstånd skulle beviljas eller avslås, eller vad tillståndet ska kosta. Det är också oklart 
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vad ett tillstånd innebär i praktiken. Markägaren har rätt att be personer lämna platsen med eller utan 
tillstånd, men det skulle eventuellt i praktiken kunna bli svårare att avlägsna person för störande av 
allmän ordning om vederbörande har ett tillstånd att tigga på platsen. Det framgår av en uppföljning 
som SVT gjort för Eskilstuna tvärtom att även om syftet var att försvåra företeelsen så slår det fel 
eftersom erhållande av ett myndighetstillstånd orsakar mer permanenta etableringar av 
tiggeriverksamhet. Det framkom också att inga ansökningar avslagits. Tillstånden tolkas då som en 
rättighet att bedriva tiggeri på platsen.
Sammanfattningsvis vill vi meddela att Miljöpartiet på inget vis bortser från att det är ett 
samhällsproblem både att människor hamnar ingen situation där de tjänar sitt uppehälle genom 
tiggeri samt att företeelsen bidrar till ökad upplevd otrygghet bland allmänheten. Men det är vår 
övertygelse att liggande förslag inte är lösningen på det. 

Ulrika Falk (S) lämnar följande protokollsanteckning:
Socialdemokraterna anser att det är mycket bekymmersamt att människor lever i svår fattigdom i 
sina hemländer och det faktum att de därför befinner sig under ovärdiga förhållanden i vårt land. I vår 
syn på människors lika värde och på välfärdssamhället ingår inte den förnedrande försörjningsform 
som tiggeri är. Att föreslå tillståndskrav för passiv penninginsamling på vissa platser i Norrtälje 
kommun löser dock inga problem, tvärtom riskerar det att skapa splittring mellan olika orter och 
handlare. Vi anser det vara verklighetsfrånvänt att tro att någon exempelvis skulle söka tillstånd för 
passiv pengainsamling i Skärsta, när samma tillståndsplikt inte gäller för samma butikskedja några 
kilometer bort. Varför skulle någon betala pengar för att tigga i Rimbo, när kommunen pekar ut att 
inget tillstånd behövs i Edsbro eller Älmsta? Lika lite som tiggeri är en hållbar väg ut ur fattigdom, är 
föreslagen tillståndsplikt en hållbar väg för att bekämpa tiggeriet och dess orsaker.

Beslutet ska skickas till 
Kommundirektör
Stabs- och planeringschef
Juridikenheten
Tekniska direktören
Trygg i Norrtälje
Äldreombudsmannen
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§18 Dnr KS 2022-72

Förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår
Kommunstyrelsen föreslår
Kommunfullmäktige beslutar anta förslag till reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden.

Sammanfattning av ärendet
En inaktuell mening i 1§ i teknik- och klimatnämndens reglemente, del B, om att den personal som 
teknik- och klimatnämnden behöver ska finnas samlad inom kommunstyrelsen, tas bort. Teknik- och 
klimatnämnden behandlade ärendet vid sitt sammanträde den 18 januari 2021 och biföll förslaget.

Beslutsunderlag

reglemente-for-teknik--och-klimatnamnden-i-norrtalje-kommun-b-del
Förslag till beslut om reviderat reglemente för teknik- och klimatnämnden(384163) (0)

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§19 Dnr KS 2022-50

Upphävande av policy inom HR-området

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att återremittera ärendet för att att komplettera ärendet 
med de nya styrdokumenten som ska antas när de gamla upphävs.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsekontoret har utfört en översyn av politiskt antagna styrande dokument inom HR-
området och det har konstaterats att det finns många nu gällande policys, program och planer. I 
översynen konstateras också att en del av dessa policys, program och plan till vissa delar är 
överlappande.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende upphävande av styrande dokument inom HR-området
Bil.1 Beslut vid sammanträde  KF 2017-02-20  Policy representation, gåvor och personalförmåner
Bil.2 Beslut vid sammanträde KF 2009-12-14 Rev personalpolitiskt progr
Bil.3 Beslut vid sammanträde  KF 2016-11-07 Lönepolitiskt program §234
Bil.4 Beslut vid sammanträde KF 2016-06-20 Mångfald o Jämst.plan 2016-2018
Bil.5 Protokollsutdrag KS 2017-03-20 - Norrtälje kommuns chefs- och ledarskapspolicy
Bil.6 Beslut vid sammanträde  KS 2013-02-04 Likabehandlingsprogr

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att ärendet återremitteras för att att komplettera ärendet med de nya 
styrdokumenten som ska antas när de gamla upphävs.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
HR-avdelningen
HR-Direktör
Strategisk kvalitetsutvecklare
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§20 Dnr KS 2021-2175

Antagande av riktlinjer trygghetsfond

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till regelverk och hantering för medel som avsatts för 
trygghetsfonden i Norrtälje kommun.

Sammanfattning av ärendet
Utifrån de negativa effekter som Corona-pandemin haft på samhället och den kommunala 
verksamheten under 2021 togs ett politiskt initiativ att besluta om Coronapaket 4 (se bilaga 2). 
Kommunfullmäktige beslutade 20 juni 2021 därmed att tillskjuta kommunstyrelsens egna 
verksamheter ekonomiska medel. Inom ramen för Coronapaket 4 beslutades att tilldela medel för 
inrättandet av en trygghetsfond där föreningar och organisationer kan söka medel för 
trygghetsinsatser.
 
I fastställd budget för 2022 finns 1 mkr avsatta medel inom ramen för trygghetsfonden.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende antagande av riktlinjer för trygghetsfond
Bilaga 1. Regelverk för trygghetsfonden
Bilaga 2. §141 KF Coronapaket_ Nystart Norrtälje

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Per Lodenius (C) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars (M) yrkande.
Ulrika Falk (C) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars (M) yrkande med ändringen att styckena om 
bidragets storlek inte framgår av riktlinjerna.
Per Lodenius (C), Staffan Tjörnhammar (M), Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) yrkar 
bifall till Ulrika Falks ändringsyrkande.

Beslutsgång
Ordförande föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
med Ulrika Falks (S) ändringsyrkande som bifalls av Per Lodenius (C), Staffan Tjörnhammar (M), 
Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) och finner att utskottet beslutar i enlighet med 
förslaget.
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§21 Dnr KS 2021-396

Beslut om införande och kriterier för biståndsbedömt trygghetsboende

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att:

1. Kommunstyrelsen beslutar att inrätta boendeformen biståndsbedömt trygghetsboende i 
Norrtälje kommun i enlighet med Kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 4 januari 
2022.

2. Kommunstyrelsen beslutar att anta de kriterier för boendeformen biståndsbedömt 
trygghetsboende som anges i Kommunstyrelsen tjänsteutlåtande den 4 januari 2022.

3. Kommunstyrelsen hemställer att Kommunalförbundet sjukvård- och omsorg i Norrtälje, i 
samverkan med Norrtälje kommun, genomför ett pilotprojekt där minst ett trygghetsboende 
etableras.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsen hemställde i april 2021 åt Kommunförbundet Sjukvård och omsorg i Norrtälje 
(KSON) att utreda och föreslå former för biståndsbedömt trygghetsboende. I svaret på hemställan 
rekommenderas kommunstyrelsen att besluta om att införa boendeformen i Norrtälje kommun samt 
att besluta om de kriterier för boendeformen som föreslås av KSONs direktion. Kriterierna innebär att
målgruppen ska vara invånare skrivna i Norrtälje kommun sedan minst tre månader och ha en ålder 
över 75 år vid ansökningstillfället. Behovet av insatser ska vara varaktiga eller återkommande, 
omfatta minst 15 och maximalt 80 timmar per månad och understiga heldygnsvård. Målgruppen ska 
uppleva otrygghet eller orolighet som inte kan tillgodoses med andra insatser samt ha ett litet eller 
inget socialt nätverk. Ovanstående punkter är riktlinjer, en individuell prövning behöver alltid göras. 
Kommunstyrelsen föreslås även hemställa att KSON genomför ett pilotprojekt i samverkan med 
Norrtälje kommun där minst ett trygghetsboende etableras.

Beslutsunderlag

Protokoll (2/2)
Förslag till beslut om införande och kriterier för biståndsbedömt trygghetsboende 220121

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.
Per Lodenius (C), Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) yrkar bifall till Staffan Tjörnhammars 
(M) yrkande.

Deltar ej i beslut
Ulrika Falk och Olle Jansson, båda (S), deltar inte i beslutet.
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Beslutsgång
Ordförande föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
som bifalls av Per Lodenius (C), Andrea Kronvall (SD) och Robert Beronius (L) och finner att 
utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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§22 Dnr KS 2021-2150

Besvarande av revisionsrapport - Granskning av bisysslor och 
förtroendekänsliga poster

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen antar kommunstyrelsekontorets yttrande avseende revisionsgranskning av 
bisysslor och förtroendekänsliga poster.

Sammanfattning av ärendet
De förtroendevalda revisorerna i Norrtälje kommun, har givit PwC i uppdrag att granska kommunens 
hantering av bisysslor och förtroendekänsliga poster. Granskningens syfte är att bedöma om 
kommunstyrelsen har säkerställt en tillräcklig intern kontroll avseende hantering av bisysslor och 
förtroendekänsliga poster.

Beslutsunderlag

TJUT KS Yttrande till PWC Granskning av bisysslor och förtroendeskänsliga poster 220119
Bilaga 1. Revisionsrapport - Bisysslor och förtroendekänsliga poster 2021 Norrtälje

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Staffan Tjörnhammar (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt beslutsförslaget i 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande i ärendet.

Beslutsgång
Ordföranden föreslår att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Staffan Tjörnhammars (M) yrkande 
och finner att utskottet beslutar i enlighet med förslaget.
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